



**KOLEJ KUMUNITI KUALA LANGAT  
JABATAN PENDIDIKAN POLITEKNIK DAN KOLEJ KOMUNITI  
KEMENTERIAN PENDIDIKAN TINGGI**

**NOTIS SEBUT HARGA**

**TAJUK KERJA :** **KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN, MENUKAR GANTI BUMBUNG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI DEWAN DATO HJ SIDEK DAN PERPUSTAKAAN KOLEJ KOMUNITI KUALA LANGAT (KKKL/SH02/2024)**

1. Sebut Harga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)**, **Sijil Taraf Bumiputra (STB)** dan **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dalam **Gred G1, Kategori B Pengkhususan B04/B24** dibenarkan menyertai kerja-kerja Sebut Harga ini.

Tarikh Iklan	<b>8 Mac 2024</b>
<b>Tarikh Taklimat (WAJIB)</b>	<b>11 Mac 2024 (Masa: 10.00 pagi, Tempat: Dewan Dato Hj Sidek)</b>
Tarikh Tutup	<b>18 Mac 2024 sebelum atau pada 12:00 tengahari</b>
Tempoh Sah Laku Sebut Harga	90 hari dari tarikh tutup iklan
Kementerian	Kementerian Pendidikan Tinggi
PTJ	Kolej Komuniti Kuala Langat
No. Sebutharga	<b>KKKL/SH02/2024</b>
Tajuk Sebut Harga	Sebut Harga Kerja-Kerja Penyelenggaraan, Menukar ganti Bumbung Serta Kerja-Kerja Berkaitan di Dewan Dato Hj Sidek dan Perpustakaan Kolej Komuniti Kuala Langat.
Perihal	Kerja-Kerja Menyelenggara, Membaikpulih Kerosakan Kecil Bumbung Bangunan, <i>Water profing</i> dan <i>RC Slab</i> serta Kerja-Kerja Berkaitan di Dewan Dato Hj Sidek dan Perpustakaan Kolej Komuniti Kuala Langat.
Status Pembekal	a) Berdaftar dengan Kementerian Kewangan b) Bertaraf Bumiputera c) Mempunyai lesen pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1 Pengkhususan B04/B24 (Kerja Am

	Bangunan / Kerja Penyelenggaraan Bangunan) yang masih sah laku dan berdaftar di daerah Kuala Langat.
Dokumen Sebut Harga Boleh Diperolehi	<b>a) Kolej Komuniti Kuala Langat</b> <b>b) Laman web Kolej Komuniti Kuala Langat (<a href="http://www.kkkla.edu.my">www.kkkla.edu.my</a>)</b>
Pegawai Untuk Dihubungi	a) Encik Muhamed Zukery Bin Mahmad Nor b) Encik Muhamed Ayob Bin Ahmad Tel : 03-31202030 Fax : 03-31202080

2. Kontraktor diwajibkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada **11 Mac 2024 jam 10.00 pagi di Dewan Dato Hj Sidek, Kolej Komuniti Kuala Langat.** Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul **9.30 pagi** pada masa dan tarikh di tetapkan. Hanya penama di dalam PPK dan SPKK sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini.

3. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL** PPK dan SPKK yang dikeluarkan oleh CIDB atau PPK serta STB beserta satu salinan perakuan/sijil. **Borang-borang Sebut harga boleh di dapati dari tarikh 11 Mac 2024 di Dewan Dato Hj Sidek, Kolej Komuniti Kuala Langat.**

4. Borang Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Sebut Harga di Pejabat Pentadbiran, Kolej Komuniti Kuala Langat** tidak lewat dari jam **12.00 tengahari** pada **18 Mac 2024.**



-----  
**(SUHAIRI BIN ISMAIL)**

Pengarah  
Kolej Komuniti Kuala Langat  
Kementerian Pendidikan Tinggi